
                                                                       

                                                                         

 
 

 

 

 

                                                                            VINDELNS NATURSKYDDSFÖRENING 

                                                                                                      ÅRSMÖTESPROTOKOLL 

                                                2021-05-24 

 

 

Art                                   Protokoll fört vid årsmöte för Naturskyddsföreningen i Vindeln 

 

Tid                     Måndagen den 24 maj kl.18.30 - ca 20.30 

 

Plats                                Dansbanan vid Hembygdsgården 

 

Närvarande                    14 personer + Linn Karlsson ABF (se bifogad närvarolista)  

 

                     

    § 1           Mötets öppnande 

                                         Vice ordförande Kerstin Sandqvist-Larsson öppnade årsmötet                   

                                         med att hälsa alla hjärtligt välkomna.   

                                         (= årsmötet framflyttat pga pågående pandemi)  
 

 

  

    § 2           Mötets behöriga utlysande 

                                         Årsmötet förklarades vara utlyst på behörigt sätt. 

                    Annons i VR-bladet v.19, mailutskick till medlemmar, 

                                         info via kretsens hemsida och på facebook samt affischering,. 

                                         

 

                         § 3           Fastställande av dagordning 

                    Upprättat förslag till dagordning godkändes, efter några tillägg 

                                         under punkten övriga frågor. 
 

 

     

                         § 4           Val av mötesordförande 

                     Leif Alperud valdes till mötesordförande. 
 

  



                          

                         § 5          Val av mötessekreterare 

                    Lars-Göran Nilsson valdes till mötessekreterare. 

 

                                        

                         § 6           Val av två protokolljusterare 

                                         Till justeringspersoner valdes Daniela Nedelcheva och   

                                         Jan-Olof Lundström. 

                                         

                          

                         § 7           Styrelsens verksamhetsberättelse 

Lars-Göran redovisade verksamhetsberättelsen för 2020. 

Årsmötet beslutade godkänna verksamhetsberättelsen. 

                    Verksamhetsberättelsen kommer att läggas ut på hemsidan. 
                      

 

                                

                         § 8           Styrelsens räkenskaper 

                                         a. Kassarapport 

Jan-Olof redovisade kassarapport. I början av året fanns 16137 kr. 

I slutet av året fanns 18822kr på kontot. Kretsen har förutom 

medlemsåterbäring om 5140 kr, även erhållit ett  bidrag på 10000 kr 

från Vindelns kommun. Bidraget skall täcka kretsens kostnader för 

skötseln av 2-älvsleden. En gåva om 400 kr har tilldelats kretsen. 

Utgifter för verksamhetsåret uppgick till 12854 kr. Årets resultat 

blev ett överskott på 2685 kr. 

 

                                         b. Resultat- och balansräkning 

Årsmötet delgavs  resultat-och balansräkning.  

 

 

                          § 9          Revisorernas berättelse 

Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under  

                                         räkenskapsåret lästes upp av revisor Leif Sandqvist.                                                                             

                                         Då inga skäl till anmärkning framkommit vid granskningen till- 

                                         styrker revisionen att resultat-och balansräkning per 2020-12-31 

                                         fastställs. 

Årsstämman beslutade fastställa upprättad  resultat-och 

balansräkning. 

 

                       

                          § 10        Styrelsens ansvarsfrihet för 2020 års förvaltning 

                                         Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för  

                                         2020 års förvaltning. 
 

                           

                          § 11        Fastställande av stadgar  

                                         Enbart konsekvens- eller korrekturändringar har gjorts, vilka  

                                         enhälligt godkändes av stämman. 
 

 



                         
 

                          § 12      Val av ordförande för 2021 

                   Valberedningen föreslog att vi skulle rotera ordförandeposten från 

                                        gång till gång. Tidigare ordförande Eva Svahn  tog då självmant på  

                                        sig uppdraget  som ordförande, vilket  också  blev stämmans beslut.                                       

                                           

                                                                                                         

                     

                          § 13       Val av övriga styrelsemedlemmar och suppleanter 

                                        Valberedningen föreslog att styrelsen skulle bestå av 6 personer  

                                          

                                                                                 

                                         Kerstin Sandqvist-Larsson (2 år)                          Anja Lindfors   

                                         Sara Larsson  (2 år)                                                (Suppl. 1 år)                                                                    

                    Inger Höglund   

                                         Jan-Olof Lundström 

                                         Lars-Göran Nilsson  

                                                 Anne-Katrin Würthele (nyval 2 år) 

                                          

                                         Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

                           

                           

                           § 14      Val av två revisorer och revisorsuppleant 

                                         Valberedningens och årsstämmans förslag: 

                                         Revisorer                                     Revisorsuppleant       

                                         Leif Sandqvist (omval)               Gunvor Holmström        

                                         Hans Holmström (omval) 

                   

                    Årsmötet beslutade enligt ovanstående förslag. 

 

                          

                           § 15       Val av valberedning 

                                         Krister Jakobsson avsa sig sitt uppdrag. 

                                         Omval av Daniela Nedelcheva (sammankallande) 

                                         Anna Eriksson (nyval) 

 

                            

                             

                            § 16      Förslag till val av kretsrepresentant till NF:s riksstämma, som 

                                         i år sker digitalt den 26 maj - 2 juni 2021                                                          

                                         Ordförande pratar med Nathalie på länsförbundet. 

                    Årsmötet beslutar att styrelsen får i uppdrag att lösa problemet.

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
                            
 

                            § 17      Propositioner och motioner 

                                         Inga inkomna. 
 

                             
                            



 

 

                                § 18       Synpunkter och förslag till 2021 och 2022 års verksamhet samt   

                                         övriga rekommendationer till styrelsen 

                                         Eva föreslog en plantbytardag för ”Binas bästa”. Frivilligt bidrag 

                                         via swish. Sara och Eva planerar. 

                                         L-G kollar med Ulf Hallin om ev. ny träff ang. Mångfaldsparken. 

 
                                          
                                 § 19       Information om kommande verksamhet 

                                         Sara informerade om att NF-kretsen lämnat in en LONA-ansökan  

                                         ang.finansiering av Naturleder. Kretsen går in med en med-    

                                         finansiering om minst 6000 kr för år 2021, 10000 kr för år 2022 och  

                                         4000 kr för år 2023. Flera medfinansiärer ingår i ansökan.  

                                         LONA-pengar om 208000 kr har beviljats. 

                                         Pengarna skall i första hand användas för utredning av organisation  

                                         och för att skapa en bra arbetsmodell för den den nybildade ideella  

                                         föreningen – Naturleder i Vindelns kommun. En gemensam  

                                         förening för alla tre lederna (= Isälvsleden,Tvåälvsleden och Vindel- 

                                         älvsleden. 

                                         Göran Häggström vill att det sätts upp skyltar med texten ”Motor- 

                                         trafik förbjuden”, i anslutning till Tvåälvsleden i Fäboden.   

                         
                           
                                § 20       Övriga ärenden 

                                         - Vikarierande Linn Karlsson (ABF) informerade om öppettider och  

                                          e-postadress. Hon kan vara oss behjälplig vid t.ex. annonsering  

                                          och utlåning av teknisk utrustning m.m. 

                                          Hon tipsade om kommande cirklar som pågår (2021-2023) med  

                                          temat ”Klimatomställning på landsbygden”.     

                                          - Krister Jakobsson lyfte frågan om det fanns några som var  

                                          intresserade av guidning inom kommunen. Några visade intresse att  

                                          delta som guider, men inga beslut togs.  

                                          - Eva Svahn delgav årsmötet en aktivitetsansökan ang. Brattåker,  

                                          som hon själv skrivit. Eva kontaktar Nathalie på länsförbundet. 
                                          
 

                                  § 20       Årsmötets avslutande 

                                          Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet 

                                          avslutat.  

                    

                                         

                                           

                                           Lars-Göran Nilsson                                Leif Alperud 

                                           Sekreterare                                             Mötesordförande 

 

 

    

                                           Jan-Olof Lundström                               Daniela Nedelcheva 



                      Justerare                                                 Justerare

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

                     
    


